
Rada Gminy Starogard Gdański  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr 7/2024 

szóstego posiedzenia w dniu 8 listopada 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 8 listopada 2024 o godz. 13:05, a zakończono o godz. 13:22 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Mondrachowski 

2. Joanna Rogaczewska 

3. Rafał Wąsik 

Pozostali obecni: 

Artur Osnowski – Wójt Gminy 

Krzysztof Eggert – konsultant 

Robert Stoliński – inspektor ds. inwestycji Wydziału Inwestycyjno-Technicznego 

1. Sprawy regulaminowe. 

 

Obrady otworzył Krzysztof Mondrachowski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. Następnie sprawdził kworum, po czym stwierdził prawomocność posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Przyjęcie protokołu nr 6/2024 z posiedzenia komisji w dniu 11.10.2024 r. 

3. Postępowanie wyjaśniające dotyczące skargi złożonej przez mieszkańców wsi Barchnowy. 

4. Postępowanie wyjaśniające dotyczące złożonego wniosku przez J.J. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawy regulaminowe – przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Krzysztof Mondrachowski, Joanna Rogaczewska, Rafał Wąsik 

 

2. Przyjęcie protokołu nr 6/2024 z 11.10.2024 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 6/2024 z posiedzenia komisji w dniu 11.10.2024 r. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Krzysztof Mondrachowski, Joanna Rogaczewska, Rafał Wąsik 

 

3. Postępowanie wyjaśniające dotyczące skargi złożonej przez mieszkańców wsi 

Barchnowy. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał skargę. 

Głos został przekazany Robertowi Stolińskiemu, który poinformował, że d. 17.10.2024 r. był 

z K.Eggertem w Barchnowy, by sprawdzić stan nawierzchni drogi, której dotyczy skarga.  

Z wyjazdu służbowego została sporządzona notatka służbowa. Do drogi nie było żadnych 

zastrzeżeń, prace zostały wykonane w sposób poprawny, nie została naruszona konstrukcja 

drogi, a nierówności zostały zniwelowane.  

 

Stanowisko w sprawie wyraził Wójt Gminy Starogard Gdański Artur Osnowski, ponadto 

obszerne wyjaśnienie przedłożył Komisji na piśmie. 

     

Radna J.Rogaczewska poinformowała, że była w terenie zobaczyć drogę i uważa, że jest ona 

bez zarzutu. 

 

Wójt i członkowie Komisji zwrócili uwagę na datowanie skargi, które jest sprzed spotkania  

u Wójta, z datą złożenia 25.10.2024 r. 

 

Radny R.Wąsik odniósł się do słów zawartych w skardze na jego temat. Stwierdził, że w 

żaden sposób nie jest faworyzowany, a przy przywozie kruszywa byli obecni również inni 

mieszkańcy. Dodał, że osoba skarżąca jest roszczeniowa. 

 

Wójt Gminy, R.Stoliński i K.Eggert  opuszczają spotkanie o godz. 13:15. 

 

Członkowie Komisji zapoznając się z wyjaśnieniami nie widzą zasadności skargi. 

 

4. Postępowanie wyjaśniające dotyczące złożonego wniosku przez J.J. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji otrzymali przed posiedzeniem Komisji 

materiały od Izabeli Lewy Naczelnik Wydziału Planowania Przestrzennego i Nieruchomości. 

Otrzymane materiały stanowiły: zdjęcia terenu, mapa, informację z operatu ewidencyjnego 

oraz zlecenie pomiaru stanu zagospodarowania działek. 

 

Krzysztof Mondrachowski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował, że był w terenie. Omówił kwestię problemu będącego przedmiotem wniosku. 

Ponadto zaznaczył, że geodeta T.Klej był już w terenie, zlecił inwentaryzację dronem dzięki 

czemu będzie można rozpatrzeć, które z budynków są w ewidencji, a które postawione są 

bezprawnie.  

 

Dyskusja radnych w przedmiotowej sprawie zakończyła się konsensusem, że należałoby 

wysłać do mieszkańców pisma o usunięcie samowoli budowalnych, co leży w kompetencji 

Wójta.  



5. Sprawy różne. 

Brak uwag. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Na tym Przewodniczący Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji Krzysztof Mondrachowski 

zakończył posiedzenie. Całość na nagraniu z posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Krzysztof Mondrachowski 

 

  

Protokołowała: 

Joanna Hoffmann 

inspektor ds. obsługi rady gminy 

 

 


